



主要职责

Mission

中国进出口银行成立于1994年，是直属国务院领导的、政府全资拥有的国家银行，其国际信用评级与国家主权评级一致。中国进出口银行总部设在北京。截至2014年末，在国内设有24家营业性分支机构；在境外设有巴黎分行、东南非代表处和圣彼得堡代表处；与境内外1355家银行的总分支机构建立了代理行关系，代理行网络覆盖全球160多个国家和地区。

中国进出口银行的主要职责是为扩大我国机电产品、成套设备和高新技术产品进出口，推动有比较优势的企业开展对外承包工程和境外投资，促进对外关系发展和国际经贸合作，提供金融服务。

Founded in 1994, the Export-Import Bank of China is a state bank solely owned by the Chinese government and under the direct leadership of the State Council. Its international credit ratings are the same as China's sovereign ratings. The Bank is headquartered in Beijing. By the end of 2014, the Bank has established 24 domestic business branches, and three overseas institutions, namely, the Paris Branch, Representative Office for Southern and Eastern Africa, and St. Petersburg Representative Office. It has established correspondent banking relationship with more than 1,355 banks in over 160 countries and regions worldwide.

The Bank's main mandate is to facilitate the export and import of Chinese mechanical and electronic products, complete sets of equipment and new-and high-tech products, assist Chinese companies with comparative advantages in their offshore project contracting and outbound investment, and promote international economic cooperation and trade.